
Årsmøte Strandheim      Tirsdag 11.5.2021, kl. 20:00 

 

Disse møtte: 

Hele styret, Roy Inge Hønsvik, Aleksander Slemmen, Svein Olav Hendset, Anders Øverbø, Jo-Andre 

Herje 

Ottar Rydjord, Steinar Sandnes, Jonny Mork, Per Egil Mork, Roy Dahle, Anne Lise Indergård, Jan Ove 

Alnes, Ole Kristian Sandnes, Ken Ole Frøyset, Nils Grytnes, Kai Roger Sande, Otto Beyer, Reidar 

Mittet, Inge Flovik, Eivind Nedland, Kjetil Moa, Ann Helen Skare, Martin Pols. 

 

Fullmakter opplest 

Per Egil Mork for Ole Per Mork, Ole Kristian Sandnes for Kjellfrid Giske Sandnes. 

1. Innkalling og sakliste er godkjent 

 

2. Valg av to til å signere årsmøte referat. Roy Dahle og Nils Grytnes 

 

3. Årsmelding. Leder gikk gjennom fellingsrapport. Jakten gikk fint for seg og 97 av 98 dyr skutt. 

En skadeskyting ble foretatt uten ettersøk, Holmemdalen. 2 elger skutt. Det ble holdt ett 

infomøte før jakten og 3 styremøter. Rapporter for småviltjakt og fiske opplest. Jo-Andre 

Herje ble trukket ut blant fangstrapportene til gratis sesongkort 2022. Stabilt voksende 

fjellrype bestand.  

 

4. Regnskap ble gjennomgått. Et driftsunderskudd på kr 12.768. Kr 114.381 på drifts og 

sparekonto. Ønsker om at vi får oversikt som forteller oss at vi tar høy nok avgift for 

fellingsavgiften.  Rauma Kommune må heretter spesifisere faktura for fellingsavgift. 

Regnskap revidert av Anders Slemmen. Regnskap godkjent. 

 

5. Disposisjon av lagets midler. Forslag på anskaffelse av thermisk kikkert eller drone. 

Usikkerhet om kost-nytte. Ingen andre forslag, og forslaget ble ikke vedtatt. 

 

6. Ny Driftsplan 2021-2025. Formål om å redusere hjortestammen i Rauma. Gikk gjennom 

forslag. Tok bort mulighet for å skyte spissbukk på kollekort. Enighet om forslag til arealkrav. 

Forslag til økning opp til 120 ordinære dyr, med ekstrakvote på 20 dyr. Jaktstart 1. 

september. Mulighet for å overføre 10% til neste år. Se kolle og kvige under ett. Styret 

utarbeider detaljene i driftsplanen. Forslaget vedtatt. 

 

7. Tema til drøfting 

-Slakteavfall. RIR har vært kontaktet og de vil se på saken. 

-Jakt med hund. Forsøk i Holmemdalen med løs hund gikk greit.  

-Ettersøk. En episode i Holmemdalen der det ikke ble rekvirert ettersøk og dyret friskmeldt. 

Viktig at vi benytter ordningen og ikke tar dårlige valg. 

-Skogrydding. Forslag til fjerning av lerke og gran på «fjellet». Saken drøftet uten konklusjon.  

-Utmarksgjerde. Stort problem. Henviser til gjerdeplikt og oppfordrer til naboer om å gå 

sammen. 



 

8. Valg  

Styremedlemmer, Jo-Andre Herje og Eivind Nedland valgt for 2 år. 

Valg av leder for ett år: Forslag Anders Øverbø, valgt. 

Valg av varamedlem for ett år: Jonny Mork og Anne Lise Indergård valgt 

Valg av revisor for ett år: Anders Slemmen valgt, Albert Sandnes vara 

Valgkomite: Aleksander Slemmen valgt 

 

Møte hevet kl. 2300 

 


